

Title (en)

Refrigerator with shelf.

Title (de)

Kühlgerät mit einer Ablage.

Title (fr)

Réfrigérateur à rayon.

Publication

EP 0325217 A2 19890726 (DE)

Application

EP 89100754 A 19890118

Priority

DE 8800594 U 19880120

Abstract (en)

A refrigerating machine, in particular a refrigerator, has a plate- shaped or latticed shelf (3) which is arranged in a refrigerating chamber (1) and which is provided with at least one hole (4). In order to achieve improved utilisation of the shelf (3) with simple construction, there is placed removably in the hole (4) an insert which has on at least two opposite edge sections tabs which engage radially over the neighbouring upper edge lip (9) of the hole (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Kühlerät, insbesondere Kühlschrank, weist eine in einem Kühlraum (1) angeordnete platten- oder gitterförmige Ablage (3) auf, die mit wenigstens einem Durchbruch (4) versehen ist. Um bei einfacherem Aufbau eine verbesserte Nutzung der Ablage (3) zu erreichen, wird in den Durchbruch (4) ein Einsatz lösbar eingelegt, der an wenigstens zwei gegenüberliegenden Randabschnitten Laschen aufweist, welche radial über die benachbarte obere Randkante (9) des Durchbruchs (4) greifen.

IPC 1-7

F25D 25/02

IPC 8 full level

F25D 25/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

F25D 25/021 (2013.01); **F25D 2325/021** (2013.01); **F25D 2331/803** (2013.01); **F25D 2331/807** (2013.01)

Cited by

DE4128504A1; CN102419067A; EP2765378A1; EP1916491A1; US5199277A; EP0580967A1; TR26871A; JP2015038410A; US8075075B2; US10028584B2; WO2006072439A1; WO2015001560A1; WO2011080202A3; WO2010118936A1; WO2012072474A3

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0325217 A2 19890726; EP 0325217 A3 19900131; DE 8800594 U1 19890518

DOCDB simple family (application)

EP 89100754 A 19890118; DE 8800594 U 19880120